
Referat af bestyrelsesmøde torsdag den 21/9-2023 
 
Valg af referent: Ole 
 
Godkende referat fra sidste møde: Referatet godkendt. 
 
Beplantning af det grønne område: STV foreslår Kirsebærlaurbær, da de vil kunne klare
den dårlige jord. Måske suppleret med Lavendel. Bestyrelsen planter. 
 
Henvendelse fra kommunen og døde træer: De døde træer ved skolestien er fjernet. 
Klaus henvender sig til kommunen vedrørende det “næsten” døde træ ved søen Kratvej-
Måløv Parkvej. 
 
Opfølgning på LER (ledningerne): Der arbejdes på sagen. 
 
Fibernet – noget at drøfte?: Drøftet. Ikke muligt at lave fælles aftale for området. En del 
har firmabetalt net. Yousee kontaktet. 
 
Opsamling iht årshjul – er der blevet kigget i brønde/sandfang/filter, eller hvad det 
nu hedder?: Følges op på af Christian og Klaus. 
 
Økonomi: Stabil økonomi. Der står 318.000 på kontoen. 
 
Arbejdsdag 7/10: Klaus laver plan. 
 
Fungerer ”Simon Sikker”: Fungerer fint. Vi køber en mere til området ved 77, 37. 
 
 
Nye naboer: Nr 15 og nummer 85. 
 
Evt: Vores lux-måler trænger til udskiftning. Christian tager kontakt til elektrikker. 
 
Næste møde: tirsdag den 28/11 kl 19.30 hos Christian, nr 77. 
 

23/9-2023 Ole Knudsen 


